
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Justitsministeren bedes redegøre for, hvorfor aftalekredsen bag politiets øko-
nomi ikke straks blev indkaldt, da det stod klart at der var tale om ressource-
mæssige udfordringer hos politiet.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20142, jf. REU
alm. del - samrådsspm. B.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Bramsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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